
Referat bestyrelsesmøde Yderhavnen  
Dato: 28/04-2025 

Deltagere: Christian, Michael, Rene, Erik, kim og Mads. 

Fraværende: Ingen. 

Formanden har ordet. 
Fra HB-møde: Der er kommet godt gang i jolleafdelingen – det er meget glædeligt. 
Mindre glædeligt, at der er sket skade på en båd på beddingspladsen hvilket blev 
diskuteret. 

Økonomien v. Erik 
Der er kommet penge i kassen qua kontingentbetaling. 

Der er brugt ca. 60.000.- på udeanlæg med flisebelægning mv. som kan fratrækkes ca. 
6.000.- som vi gerne skulle få retur fra entreprenør.   

Broen v. Kim 
Der skal skiftes nogle vanger – det er en gammel bro. Vi mangler en tømmerflåde. 

Huset v. Michael 
Jordbunken fjernes i indeværende uge. 

Håndtag til vinduer (så de ikke kan åbnes) bestilles. Der monteres skilte / piktogrammer 
på døre til toiletter. 

Pladsmand v. Rene 
Der er fuldt besat. 

Eventuelt  
Der opsættes mærkater om, at rygning og hunde er forbudt i klubhuset. 

Der indkøbes vaskemaskine og tørretumbler, som er blevet muligt pga. Indsamlingen. 

Det er blevet forslået, at der laves WiFi på broen. Vi beder medlemmet komme med et 
oplæg til en løsning. 

Vi har igangsat indsamling af data (forsikringsbeviser etc.) som ønsket af HB. 
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